
Nedenstående spørgsmål vedrørende 10 dages forespørgsel af 10. maj 2021 fra byrådsmedlem af Dorthe 
Borgkvist er kopieret ind i nærværende dokument fra en længere korrespondance, hvoraf der fremgår 
personoplysninger, som Aarhus Kommune ikke har hjemmel til at dele med offentligheden.   

Byrådssekretariatet er i besiddelse af den fulde korrespondance.   

 

 

Spørgsmål 1: Er det i orden, at man ønsker at skrive til og behandle et plejehjems-/pårørenderåd på denne 
måde jf. mailkorrespondancen? 

 

Spørgsmål 2: Hvad gør, at man som rådmand kan have tiltro og give opbakning til en sådan 
ledelsesmetode? 

 

Spørgsmål 3: Jeg har fået tilsendt disse mails, hvor en områdeleder dikterer pårørenderådet, at de skal 
stoppe og udsender et brev, hun har skrevet med deres afsender på, hvad er årsagen til dette? 

 

Spørgsmål 4: De er folkevalgte og det er imod deres vilje at stoppe. Hvad er årsagen til, at forstanderen 
behandler de frivillige på denne måde? 

 

Spørgsmål 5: Forstanderen valgte at aflyse et møde med pårørenderådet, fordi de ønskede at have bisidder 
med efter eget valg, efter at de havde følt sig talt ned til og psykisk kørt på ved sidste møde. Hvad er 
årsagen til denne aflysning, hvor pårørende ønsker bisidder på? 

 

 hvis de ikke er af samme 
mening som en ledelse? 

 

Spørgsmål 7: Jette Skive, er det ikke intentionen, at vi skal lytte til oghandle på bekymringer fra frivillige og 
pårørende, og med åbne arme og taknemlighed tage imod oplysninger, der kan føre til en bedre service på 
vores plejehjem/centre? 

 

Spørgsmål 8: Jette Skive, er det en metode, der bruges andre steder i Aarhus Kommune, at en leder 
afskediger et folkevalgt pårørenderåd, og hvor der først er genvalg i januar 2022? 

 

Spørgsmål 9: Hvordan har de 3 personer fra pårørenderådet nu? 

 



Spørgsmål 10: Får medlemmerne i plejehjems-/pårørenderådet tildelt psykologhjælp efter sådan en 
behandling fra en områdeleder? 

 

Spørgsmål 11: Hvornår kommer indsatsen, der kan sikre, at der kommer en ledelse på Skæring Plejehjem, 
der kan få trivsel, takt og tone tilbage til glæde for beboerne og pårørende? 

 

Spørgsmål 12: Kan der skeles til OK-plejehjem, der åbenlyst har en helt anden tilgang til brugervenlighed? 

 


